



Print ISSN: 0332-1592



<http://www.brepolsonline.net/loi/perit>

Editor:

Dáibhí Ó Cróinín (National University of Ireland, Galway)
Elva Johnston (University College Dublin)

Published by the Medieval Academy of Ireland

Peritia is devoted to the advancement of medieval studies in the broadest sense of that term (albeit from an insular perspective), including history, languages, law (canon and secular), archaeology and the ancillary disciplines. It is especially strong on Insular Latin, computation, and paleography, and it has carried notable contributions on hagiography, art history and archaeology, literature, Irish vernacular law, and the history of the later Middle Ages. It has a lively and wide-ranging review section.

La revue *Peritia* est consacrée aux avancements dans les études médiévales, au sens le plus large du terme (vu d'une perspective insulaire toutefois), incluant l'histoire, les langues, le droit (canonique et séculier), l'archéologie et les disciplines auxiliaires. Elle est particulièrement axée sur le latin insulaire, la saisie de données et la paléographie, et a fourni d'importantes contributions en hagiographie, l'histoire de l'art, l'archéologie, le droit irlandais vernaculaire, et l'histoire du Moyen Âge Tardif. La revue comprend une section de comptes rendus vivante et de grande envergure.

Highlights:

- Predominantly English
- Multidisciplinary approach
- Contains review section
- Online archive available
- Website: <http://www.ucc.ie/peritia/>

Discipline(s):

Medieval History, Paleography, Archaeology, Medieval Literature

Language(s):

English

Other journals of interest:

The Mediaeval Journal
Nottingham Medieval Studies
Viator

Abstracting & Indexing Services:

BibLing
Bibliography of the History of Art
Medioevo Latino
International Medieval Bibliography
Iter
MLA International Bibliography
Periodicals Contents Index
Répertoire international de littérature musicale (RILM)